



## BEST OF FILM FESTIVALS

*In cooperation with six other Nordic film festivals, we are presenting our own programme of shorts including the winners and popular favourites from all the festivals.*

Norway's **Fredrikstad Animation Festival** is the leading festival for animated films in the Nordic region. It has sent a Norwegian animated film to the NFL. The **Tampere Film Festival** (Tampereen elokuvajuhlat) is among the most important European festivals showcasing short films. We are presenting one of the films honoured in the Finnish domestic competition in 2021. The **Uppsala Short Film Festival** in Sweden celebrates its 40th anniversary this year. We are screening the latest winner of the national competition section. The **Odense International Film Festival** (OFF) is Denmark's oldest film festival and is a qualifying festival for the short film Oscar nomination. The **Reykjavik International Film Festival** focusses on young talent, including a competition section for first and second films. And Lithuania's **Vilnius International Short Film Festival** is one of the biggest short film festivals in the Baltic States. It has showcased domestic and international short films since 2006.



Uppsala  
Kortfilmfestival



OFF  
ODENSE  
INTERNATIONAL  
FILM FESTIVAL



## BEST OF FILM FESTIVALS

In Kooperation mit sechs nordischen Filmfestivals präsentieren wir Gewinnerfilme und besondere Lieblinge dieser Festivals in einem eigenen Kurzfilmprogramm.

Das **Fredrikstad Animation Festival** ist das führende Animationsfestival im hohen Norden. Zu den NFL entsendet es einen norwegischen Animationsfilm. Das **Internationale Kurzfilmfestival Tampere** (Tampereen elokuvajuhlat) gehört zu den bedeutendsten europäischen Kurzfilmfestivals. Wir präsentieren einen honorierten Film des Nationalen Wettbewerbs 2021. Das **Uppsala Kortfilmfestival** feiert dieses Jahr seine 40. Edition. Wir zeigen den aktuellen Gewinner des Nationalen Wettbewerbs. Das **Odense International Film Festival** ist Dänemarks ältestes Filmfestival und nominiert einen Kurzfilm für einen Oscar. Das **Reykjavik International Film Festival** richtet den Blick auf junge Talente, u. a. mit einem Wettbewerb für Debüt- und Zweitfilme. Das **Vilnius International Short Film Festival** ist eines der größten Kurzfilmfestivals in den baltischen Staaten. Seit 2006 präsentiert es internationale und nationale Kurzfilme.

Sa 6.11.  
22:00h  
Koki